

Title (en)

Ironing table to be fixed to a vertical wall.

Title (de)

Bügelbrett zum Befestigen an einer senkrechten Wand.

Title (fr)

Table à repasser destinée à être fixée sur une paroi verticale.

Publication

EP 0319855 A1 19890614 (FR)

Application

EP 88120141 A 19881202

Priority

FR 8717350 A 19871211

Abstract (en)

Ironing table comprising a board (24) fixed to an underframe (26) of deformable structure which is mounted movably on a vertical wall (12) and which is intended to cause the board (24) to change from a horizontal so-called working position to a practically vertical so-called storage position. According to the invention, the ironing table comprises a motorised device (42) for converting the structure of the underframe, capable of causing the board to change from its working position to its storage position, and vice versa. The invention is used on ironing tables for domestic use which are intended to be mounted in a cupboard. <IMAGE>

Abstract (fr)

Table à repasser comprenant une planche (24) solidaire d'un piétement (26) à structure déformable qui est monté mobile sur une paroi verticale (12) et qui est destiné à faire passer la planche (24) d'une position horizontale dite de travail à une position pratiquement verticale dite de rangement. Selon l'invention, la table à repasser comporte un dispositif motorisé (42) de transformation de la structure du piétement apte à faire passer la planche de sa position de travail à sa position de rangement et inversement. L'invention s'applique aux tables à repasser à usage ménager destinées à être montées dans une armoire.

IPC 1-7

A47B 5/04; D06F 81/06

IPC 8 full level

D06F 81/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

D06F 81/06 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 2861857 A 19581125 - THEODORE LEE, et al
- [A] FR 1312569 A 19621221 - CIE FRANCAISE THOMSON HOUSTON
- [A] US 3203373 A 19650831 - KING ARTHUR S
- [A] US 1482081 A 19240129 - LONCOSTY FRED W
- [A] US 1560962 A 19251110 - AGEE CHARLEY D
- [A] US 1858765 A 19320517 - CRAMER OTTO P
- [A] US 1632939 A 19270621 - WILLIAMS WALTER L
- [A] FR 1197068 A 19591127

Cited by

FR2648690A1; EP1239072A3; GB2271360A; GB2271360B

Designated contracting state (EPC)

DE ES IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0319855 A1 19890614; EP 0319855 B1 19920401; DE 3869747 D1 19920507; ES 2031219 T3 19921201; FR 2624530 A1 19890616;
FR 2624530 B1 19900713

DOCDB simple family (application)

EP 88120141 A 19881202; DE 3869747 T 19881202; ES 88120141 T 19881202; FR 8717350 A 19871211